
Verslag vergadering Dorpsraad Gorssel , 1 november 2021 
Aanwezig: allen, Niels Heemskerk via Zoom. 

Inloop: Fransje Bongers, Irma  namens Vaste Prik: 
Toelichting: Vaste Prik heeft zich bewezen afgelopen jaar; 10 man helpen maandelijks mee 
zwerfvuil op te ruimen binnen de bebouwde kom. Vuil wordt gebracht naar huis van Fransje, 
waar Circulus Berkel het de volgende maandag ophaalt. Er wordt steun gevraagd voor het 
houden van de nieuwjaarsreceptie, wat materiaal en een lunch. Koffie is er na afloop bij Zo&Nu. 
Anietha Tighelaar namens buurtvereniging Noorderkwartier. Actieve buurtvereniging, 
Halloween , 200 kinderen bezochten de griezelig mooi versierde huizen. Leden: 45 huishoudens, 
ongeveer 150 man. Bestand loopt terug. Men heeft weinig tijd voor vrijwilligerswerk naast de 
eigen bezigheden. Oplossing kan zijn samenwerken met de andere buurtverenigingen op het 
gebied van administratie en inkoop met behoud van eigen activiteiten. Ontmoetingsplek: 
Keihave. Wellicht kan de DR wat betekenen, ook als het gaat om subsidie aanvragen voor 
buurtspelen en onderhoud Bolderhoek. Woonvisie: op de brief gericht aan de Gemeente raad is 
niets gehoord. Een brief namens 100 handtekeningzetters. Vragen bestaan over: - de reactie van 
de Gemeenteraad & wat er gebeurt met de ingezonden reacties. Enquête vanuit Gemeente over 
woonwensen werd als sturend ervaren. 
Vergadering bestuur: 
1. Notulen: goedgekeurd 

2. gesprek wethouder Bos en W. Swam op 18 november 2021-Vullerschool (is akkoord) 

Gespreksonderwerpen voor deze halfjaarlijkse bijeenkomst met de wethouder: 
1. Verkeer: situatie N348, hoofdstraat : 30 km , bestrating, voetgangersgebied 

Jumbo/Trefpunt 
2. Woonvisie: reacties van betrokken dorpsbewoners en de reactie van de 

Gemeente daarop: onduidelijk                                                            Woningnood: 
onrust aan noordkant hoofdstraat, Vastgoed ontwikkelaars voor panden van 
garage Brinks, Eyekliniek. houding Gemeente  ten opzichte van vastgoed 
ontwikkelaars. 

3. Zorg coördinator 
4. Evaluatie dorpsraden overleg, 17/11/21 - Laren 
5. Communicatie Gemeente Dorpsbewoners 
6. Biodiversiteit 
7. Lopende zaken : veerpont, incl. prullenbak, recycleplein 
8. Werkgroep, focus op energie transmissie: oa. Deelauto. 
9. Verzoek aan Gemeente: werksessie organiseren over Woonvisie , met name uitleg 

houding Gemeente ten opzichte van de Dorpskernen en het behoud van het 
specifieke karakter. 

3. Het verzoek van de Zorgtuin voor het aanbrengen van een bord met daarop gegraveerd het 
gedicht dat is gemaakt over de zorgtuin (wedstrijd Gorssels Goed) na het is goedgekeurd 
conform begroting (€350). Daarbij wordt aangegeven dat een bank tegenover het bord het 
overwegen waard is.(Kosten voor de Dorpsraad na overleg). Het logo van de Dorpsraad wordt 
ook aangegeven op het bord. 
4. Gorssel bloeit: €1000,- is uitgegeven aan biologische bloembollen, zijn inmiddels geplant 
langs de Hoofdstraat. Bloembakken die aangekocht gaan worden  moeten weerbestendig zijn en 
worden binnenkort uitgezocht, in het voorjaar geplaatst. Liever geen beton maar Corten staal. De 
begroting wordt bij het Oranjefonds ingediend in het kader van projecten voor ouderen en 
samenhang, in  samenwerking met de Zorgcoördinator. 
5. Zorgcoördinator: de werkzaamheden komen in een volgende fase. Lieke Pieters heeft 
behoefte aan extra ondersteuning. Er zijn verschillende projecten gestart voor de (eenzame) 
senioren die niet in beeld waren bij de verschillende organisaties (Borkel, SWL). Dankzij de 
enquête zijn deze senioren gevonden. Lieke maakt een overzicht te maken van haar activiteiten, 
haar inzet heeft tot nu toe al 30 mensen bereikt die behoefte hebben aan contact. 
6. Woonvisie: wat verwacht de Gemeente van de Dorpsraad inzake het verzamelen van de 
reacties van de bewoners.? We leggen deze vraag voor de kern wethouder op 18 november a.s. 



De Dorpsraad is van mening dat de rol van de DR neutraal is, een brug tussen dorp, haar 
bewoners, en de Gemeente. 
7. Het project Gorssels Goed is op de opzet van de erfgoed educatie zo goed als afgerond. 
Paul maakt een financieel overzicht. De opzet van de erfgoed educatie  is beschreven door 
Tseard Veenstra; Pam legt deze voor aan de cultuur coördinator van de Vullerschool, Saskia 
Wery. Het project wordt gekoppeld aan de wandel- en fietsroute van Gorssels Goed. Leerlingen 
kunnen in groepjes olv leerkracht een object langs de route oppakken en zelf verder uitdiepen. 
De subsidie van Gorssels Erve blijft ongewijzigd. De bundel “Het Oog op Gorssel” is ontstaan als 
vervolg op Gorssels Goed, samengesteld door Dick van Welzen. Een bijzonder Gorssels 
product, dat van harte ondersteund wordt (ook financieel)door Gorssels Erve en de Dorpsraad. 
8. Datum nieuwjaarsreceptie: 13 januari 2022 , 19.30 uur in Eetcafe de Hoek  (vastgelegd) 
9. Vaste Prik: Voor 2022 zegt de DR een bijdrage toe van rond de €1000,- aan dit goede 
initiatief. 
10. wvttk. Veerpont: prullenbak nog steeds niet aangepast! Kerstversiering?- wordt aangebracht 
als de bladeren van de bomen zijn gevallen                 Zandgat: wat wordt er gestort? 
Energie transitie: Tennet geeft aan dat het buitengebied qua opbrengst zonnepanelen vol is, 
dus als er panelen op daken worden geplaatst kan vervolgens de energie niet verspreid worden. 
De werkgroep duurzaamheid zal een lijstje opstellen met tips en tricks om zelf duurzamer te 
leven 

Rondvraag: Dorpsraden overleg: 17 november in Laren, centraal staat energie transitie 

Volgende vergadering: 6 december -Vullerschool – inloop 19.30 uur 
  

 


